

شروط وأحكام البونص

نظرة عامة على البنود والشروط التي سوف يخضع لها كل من يريد الاستفادة من البونص الخاص المقدم من قبل شركة OXShare.

- هذه المعلومات الموجودة على موقع الشركة بمثابة اتفاق قانوني بين العميل وشركة OXShare الى جانب الاتفاقيات الأخرى التي تعقد بين العميل والشركة.
- تحتفظ الشركة في حق تعديل هذه الشروط والاحكام في أي وقت وتصبح سارية المفعول فور الإعلان عنه ونشرة على موقع الشركة OXShare.

مؤهلات حصول على بونص

لتكون مؤهلا للحصول على البونص الخاص يجب عليك

- أن تكون قد وافقت على الشروط والأحكام الخاصة بفتح حساب تداول في شركة OXShare
- أن يكون قيمة الإيداع أقله 1000 دولار أمريكي
- يعطى البونص عند فتح الحساب فقط (لمرة واحدة)

The bridge to your future

مدة سريان عرض البونص

يحق للعميل بالدخول في العرض والتسجيل في أي يوم من الشهر ويبدأ العرض بالسريان من تاريخ الحصول على البونص وينتهي بعد 60 يوم من بدأ العرض.
خلال هذه الفترة يجب على العميل تنفيذ الشروط كاملة (أعداد اللوات المطلوبة) مع التقيد بالوقت المسموح (60 يوم) وإلا يعتبر هذا العرض ملغى ويتم استرجاع البونص.

قيود على السحب الأموال

- خلال فترة الحصول على البونص لا يحق للعميل سحب أو تحويل أي أموال من الحساب إلا إذا تم تنفيذ شروط المطلوبة منه (عدد اللوات المطلوبة)
- يتم استرداد البونص تلقائياً دون الرجوع إلى العميل إذا تم الإخلال بأي من الشروط المتفق عليها على أن الشركة ليست مسؤولة عن أي خسائر قد تحصل للعميل.

The bridge to your future

جدول توزيع البونص حسب قيمة الايداع وعدد اللوات المطلوب منه

Deposit	Bonus	Number of lots
\$1,000 to \$1,999	250\$	80 lots
\$2,000 to \$2,999	500\$	160 lots
\$3,000 to \$3,999	750\$	240 lots
\$4,000 to \$4,999	1,000\$	320 lots
\$5,000 to \$5,999	1,250\$	400 lots
\$6,000 to \$6,999	1,500\$	480 lots
\$7,000 to \$7,999	1,750\$	560 lots
\$8,000 to \$8,999	2,000\$	640 lots
\$9,000 to \$9,999	2,250\$	720 lots
\$10,000 to \$20,000	2,500\$	1200 lots
\$21,000 to \$39,000	5,250\$	1680 lots
\$40,000 to \$50,000	10,000\$	4000 lots

تحتسب لوات فقط على التداول في منتجات الفوركس فقط، ليس على العقود الآجلة أو عقود الفروق، أو السلع، أو الأسهم أو العملات الرقمية..

إخلاء المسؤولية:

تخلي شركة أوكس شير مسؤوليةها الكاملة عن أي خسارة قد تصيب العميل أو الطرف الثالث في حال سحب الشركة للأموال المودعة (إستعادة البونص). وأي خسارة قد تنتج بما في ذلك نداءات الهامش بحيث أن العميل يقر ويوافق عليها.

خلافات القانونية:

- تخضع هذه الاتفاقية لشروط وأحكام سانت فينست، بحيث أنه إذا نشب خلاف بين الشركة والعميل، يتم تسوية النزاع في محاكم سانت فينست وتكون اللغة المستعملة هي اللغة الإنكليزية، سواء كانت الدعوة من قبل أي طرف من أطراف النزاع (العميل أو الشركة)، ولا يحق للعميل بالتنازل إلى أي طرف ثالث أو حتى بنقل الدعوى إلى أي ولاية أخرى، بالإضافة إلى ذلك تسقط حقوق العميل بعد مرور ستة أشهر من تاريخ الخلاف بغض النظر عن الوقت الذي يعلم به العميل عن حقوقه ومستنداته.

الطرف الثالث: وسيط معرف أو مدير محافظ

باتفاق مسبق بين العميل والطرف الثالث، بأنه اذا تبين أن الطرف الثالث والعميل يقومان بأي عملية إستغلال وإستيلاء على الاموال المودعة مثل المكافئة أو البونص من خلال وضع عمولة مرتفعة وتحويل البونص إلى عمولة قابلة للسحب لصالح الطرف الثالث، يقر ويوافق العميل والطرف الثالث بأن للشركة الحق في سحب عمولات الطرف الثالث بمبدء المفعول الرجعي المحتسب منذ تاريخ نشأة الحساب هذا وقد تصل نسبة السحب من عمولات الطرف الثالث إلى ٩٠ ٪ وإلغاء البونص من حساب العميل وإيقاف وكالة الطرف الثالث تحت طائلة الاستيلاء على أموال الشركة، وأيضا يوافق ويقر العميل أن الشركة غير مسؤولة عن أي خسارة ناتجة في الاسواق بما في ذلك نداء الهامش أو السحب الذي يهدف إلى إسترداد المكافئة أو البونص. يقر الطرف الثالث بموافقة ومعرفة بهذه الشروط، أما بالنسبة للعميل فلا يجوز له تفويض أي طرف آخر أو حتى أن يتنازل إلى طرف ثالث بموجبات حقوق هذا العرض الترويجي.



Bonus Terms and Conditions

An overview of the terms and conditions for everyone who wants to have the special bonus offered by OXShare.

- This information on the company's website is a legal agreement between the customer and OXShare, in addition to other agreements between the customer and the company.
- The company reserves the right to update these terms and conditions at any time and become effective immediately upon its announcement and publication on the company's website.

Bonus Qualifications

- That you have agreed to the terms and conditions for opening a trading account with OXShare.
- The minimum deposit must be \$1,000
- The bonus is given upon account opening only (one time).

Bonus Offer Validity Period

- The customer can have registered at any time.
- The offer started from the date of receiving the bonus, and ends in 60 days from starting. During this period, the client must have done all the conditions within 60 days, if any of this condition are not done the offer will be canceled and the bonus will be refunded

Restrictions on Withdrawing Money

- During the period of obtaining the bonus, the client is not entitled to withdraw or transfer any funds from the account unless the conditions required from it (the number of required lots) are fulfilled.
- The bonus is automatically refunded without referring to the client if any of the agreed terms are violated that the company is not responsible for any losses that the client may incur.

Bonus distribution table according to the value of the deposit and the required number of lots

Deposit	Bonus	Number of lots
\$1,000 to \$1,999	250\$	80 lots
\$2,000 to \$2,999	500\$	160 lots
\$3,000 to \$3,999	750\$	240 lots
\$4,000 to \$4,999	1,000\$	320 lots
\$5,000 to \$5,999	1,250\$	400 lots
\$6,000 to \$6,999	1,500\$	480 lots
\$7,000 to \$7,999	1,750\$	560 lots
\$8,000 to \$8,999	2,000\$	640 lots
\$9,000 to \$9,999	2,250\$	720 lots
\$10,000 to \$20,000	2,500\$	1200 lots
\$21,000 to \$39,000	5,250\$	1680 lots
\$40,000 to \$50,000	10,000\$	4000 lots

Lots are counted only for trading in forex products only, not on futures contracts, contracts for difference, commodities, stocks or cryptocurrencies.



Disclaimer:

OXShare disclaims all liability for any loss that may happen to the client or the third party in the event the company withdraws the deposited funds (bonus refund). And any loss that may result, including margin calls, that the Client acknowledges and agrees to.

Legal Disputes:

This agreement is subject to the terms and conditions of Saint Vincent, so that if a dispute arises between the company and the customer, the dispute will be settled in the courts of Saint Vincent and the language used will be the English language, whether the invitation is by any of the parties to the dispute (client or company), and the customer is not entitled By assigning to any third party or even by transferring the claim to any other jurisdiction, in addition to this, the rights of the client shall fall after six months from the date of the dispute, regardless of the time the client becomes aware of his rights and documents.

Third Party: Introducing Broker or Portfolio Manager

With a prior agreement between the client and the third party, that if it turns out that the third party and the client are carrying out any exploitation and appropriation of the deposited funds such as the equivalent or the bonus by setting a high commission and converting the bonus into a withdrawable commission for the benefit of the third party, the client and the third party acknowledge and agree that the company has the right to Withdrawal of third-party commissions with a retroactive principle calculated from the date of this account's creation, and the percentage of withdrawal of third-party commissions may reach 90%, canceling the bonus from the client's account and stopping the third-party agency under penalty of seizure of the company's funds, and also the client agrees and acknowledges that the company is not responsible for any A resulting loss in the markets, including a margin call or a drawdown aimed at redeeming the bonus or bonus. The third party acknowledges his agreement and knowledge of these terms, and as for the customer, he may not delegate any other party or even assign to a third party the rights under this promotion.